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     Protokół Nr 247/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 28 lutego 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 8:32 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

4. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

5. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

6. Wojciech Cheba  - Główny Specjalista w Biurze ds. Obronnych i Zarządzania 

Kryzysowego 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Wystąpienie z pismem do Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty o opinię dotyczącą 

likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach oraz wchodzących  

w jego skład Szkoły Podstawowej Specjalnej w Renicach i Szkoły Branżowej I stopnia 

Specjalnej w Renicach. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

5. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku,  

w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 2. Technikum 

do 24 czerwca 2022 roku. 
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6. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o rozpatrzenie i wyrażenie zgody na 

podpisanie projektu porozumienia Nr OKiS.0124.2.2022 z Gminą Dębno w sprawie 

udzielenia przez Gminę dotacji celowej w kwocie 9000,00 zł na dofinansowanie Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Dębnie – utrzymanie części etatu psychologa w 2022 

roku. 

7. Podjęcie decyzji w sprawie dofinansowania zakupu samochodu oznakowanego dla 

Komisariatu Policji w Dębnie. 

8. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością, na podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów  

w podwyższonym kapitale. 

9. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, na podwyższenie jej kapitału 

zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu 

w Myśliborzu. 

11. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego 

budżetu, zmiany w budżecie i w planie  finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2022 rok oraz zmiany planu  finansowego zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2022 rok. 

13. Podpisanie umowy na wykonanie zadania pn:„Modernizacja wysokościowej szczegółowej 

osnowy geodezyjnej na  terenie Powiatu Myśliborskiego – realizacja projektu 

technicznego w celu jej zagęszczenia oraz dostosowania do wymogów rozporządzenia  

w sprawie osnów geodezyjnych, grawimetrycznych i magnetycznych  

w zakresie wykonania pomiaru i wyrównania osnowy geodezyjnej”. 

14. Zawarcie porozumienia z PGKiM Sp. z o.o. z siedzibą w Myśliborzu w sprawie określenia 

zasad rozliczania poboru energii elektrycznej przez Powiat w związku z realizacją zadania 

pn. „Budowa instalacji oświetlenia dla pieszych wraz z oznakowaniem aktywnym na ulicy 

Celnej w Myśliborzu”. 

15. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy o przejęcie zobowiązań gwarancji i rękojmi. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii do wniosku o wydanie decyzji o realizacji 

inwestycji drogowej. 

17. Udzielenie pełnomocnictwa do występowania w imieniu Powiatu Myśliborskiego  

w sprawach dotyczących wszelkich uzgodnień, warunków technicznych oraz uzyskania 

niezbędnych decyzji o pozwoleniu na budowę, decyzji o zezwoleniu na realizację 

inwestycji drogowej lub uzyskaniu zaświadczenia o braku sprzeciwu do zgłoszenia robót 

nie wymagających pozwolenia na budowę oraz odbioru decyzji dla zadania 

inwestycyjnego. 

18. Zajecie stanowiska w sprawie rozwiązania umów o świadczenie usług 

telekomunikacyjnych w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

19. Wyrażenie zgody na przeprowadzenie drugiego pisemnego przetargu publicznego na 

sprzedaż samochodu osobowego marki Mercedes Benz Vito o numerze rejestracyjnym, 

ZMY60LK. 

20. Wyrażenie zgody na sprzedaż samochodu osobowego marki Renault Trafic o numerze 

rejestracyjnym ZMY 99LN w trybie pisemnego przetargu publicznego. 
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21. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. „Wykonanie budowlanych 

przeglądów okresowych zarządzanych przez Zamawiającego”. 

22. Informacja o zawarciu umowy użyczenia nieruchomości gruntowej zabudowanej, 

znajdującej się na terenie Domu Wczasów Dziecięcych przy ul. Marcinkowskiego 10, tj. 

garażu o łącznej powierzchni 19,53 m2 w celu przechowywania pojazdu mechanicznego 

dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu na okres od dnia 01.03.2022r. 

do dnia 31.12.2022r. 

23.  Informacja o zawarciu umowy użyczenia nieruchomości gruntowej zabudowanej, 

znajdującej się na terenie Zespołu Szkól im. Noblistów Polskich w Myśliborzu przy  

ul. Za Bramką 8, tj. garażu o łącznej powierzchni 16,22 m2 w celu przechowywania 

pojazdu mechanicznego dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu na 

okres od dnia 01.03.2022r. do dnia 31.12.2022r.  

24. Sprawy różne. 

25. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 3 

Wystąpienie z pismem do Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty o opinię dotyczącą 

likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach oraz wchodzących  

w jego skład Szkoły Podstawowej Specjalnej w Renicach i Szkoły Branżowej I stopnia 

Specjalnej w Renicach. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Wyjaśniła, że zgodnie z podjętą uchwałą przez Radę 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie zamiaru likwidacji Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach oraz wchodzącej w jego skład Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w Renicach i Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej w Renicach Zarząd Powiatu jest 

zobowiązany i upoważniony do wystąpienia z pismem do Zachodniopomorskiego Kuratora 

Oświaty o opinię dotyczącą likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach oraz wchodzących w jego skład Szkoły Podstawowej Specjalnej w Renicach  

i Szkoły Branżowej I stopnia Specjalnej w Renicach. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wystąpienie z pismem do Zachodniopomorskiego 

Kuratora Oświaty o opinię dotyczącą likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach oraz wchodzących w jego skład Szkoły Podstawowej Specjalnej w Renicach  

i Szkoły Branżowej I stopnia Specjalnej w Renicach. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
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Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Poinformowała, że projekt uchwały dotyczy udzielenia upoważnienia dla Pani Janiny Sidor – 

Głównego Specjalisty Wydziału Edukacji i Rozwoju do złożenia sprawozdania, w związku  

z udzielonym wsparciem finansowym w ramach programu Laboratoria Przyszłości – 

inicjatywy edukacyjnej realizowanej przez Ministerstwo Edukacji i Nauki we współpracy  

z Centrum GovTech w Kancelarii Prezesa Rady Ministrów, którego celem jest budowanie 

kompetencji kreatywnych i technicznych wśród uczniów szkół podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest powiat Myśliborski. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 247/817/2022 z dnia 28 lutego 2022 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku,  

w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 2. 

Technikum do 24 czerwca 2022 roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Proponuje się zorganizowanie 

nauczania w wymiarze 12 godzin tygodniowo. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego dla uczennicy 

klasy 2. Technikum Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku do dnia 24 czerwca 

2022 roku w wymiarze 12 godzin tygodniowo. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o rozpatrzenie i wyrażenie zgody na 

podpisanie projektu porozumienia Nr OKiS.0124.2.2022 z Gminą Dębno w sprawie 

udzielenia przez Gminę dotacji celowej w kwocie 9000,00 zł na dofinansowanie Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Dębnie – utrzymanie części etatu psychologa w 2022 

roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazała, że porozumienie 

dotyczy udzielenia przez Gminę Dębno dotacji celowej w kwocie 9000,00 zł na 

dofinansowanie Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Dębnie na utrzymanie części etatu 

psychologa w 2022 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 7 

Podjęcie decyzji w sprawie dofinansowania zakupu samochodu oznakowanego dla 

Komisariatu Policji w Dębnie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Wojciech Cheba - Główny Specjalista w Biurze ds. Obronnych i Zarządzania 

Kryzysowego 

Poinformował, że Komendant Komisariatu Policji w Dębnie pismem z dnia 18 lutego 2022 

roku zwrócił się z prośbą do Starosty Myśliborskiego o dofinansowanie zakupu 

oznakowanego pojazdu służbowego na potrzeby policjantów Komisariatu Policji  

w Dębnie. Szacowany, wstępny koszt zakupu auta wynosi 130.000,00 zł,  z czego kwota 

65.000,00 zł będzie finansowana przez Biuro Logistyki Komendy Głównej Policji, a kwota 

65.000,00 zł przez Gminę Dębno, Gminę Boleszkowice i Powiat Myśliborski. 

Wysokość środków finansowych jaka zostanie przekazana przez poszczególne samorządy nie 

została jeszcze określona. 

Komendant wstępnie poinformował, że dofinansowanie ze strony Gminy Boleszkowice to 

kwota 12 000,00 zł, ze strony Gminy Dębno to kwota 18 000,00 zł. Zatem pozostała kwota to 

35 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do przedmiotowego tematu. Zwrócił uwagę, że sprawa została poruszona już  

w zeszłym roku. Zwrócił uwagę na uzgodnienia w przedmiotowym temacie, kwota 

dofinansowania ze strony samorządów nie została ostatecznie ustalona. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że zgodnie z wcześniejszymi rozmowami proponowano kwotę dofinansowania  

w wysokości 30 000,00 zł po stronie Powiatu Myśliborskiego. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że temat ten wymaga omówienia. Zwróciła uwagę na trudny czas i brak 

odpowiedniego zakresu dofinansowania przez Państwo dla służb mundurowych. Zapytała, 

czy Powiat Myśliborski ma obowiązek udzielenia dofinansowania dla służb mundurowych? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie ma takiego obowiązku.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że 35 000,00 zł jest to zbyt wysoka kwota. Zaproponował, aby 

dofinansowanie wyniosło 20 000,00 zł.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby dofinansowanie wyniosło 30 000,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Mariusz 

Zauważył, że kwota ta jest zbyt wygórowana. Zwrócił uwagę, że nie tylko samochody dla 

policji są niezbędne. Potrzeby z tym związane posiada również Wydział Dróg Starostwa 

Powiatowego. Zaproponował, aby dofinansowanie wyniosło 20 000,00 zł. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 



6 
 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o udzieleniu dofinansowania w kwocie 20.000,00 zł na 

zakup samochodu oznakowanego dla Komisariatu Policji w Dębnie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 8 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością, na podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów  

w podwyższonym kapitale. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego Spółki Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością i objęcie 

przez Powiat Myśliborski w podwyższonym kapitale zakładowym Szpitala 1 udziału o łącznej 

wartości nominalnej 1.000złotych. Nowo utworzony udział w podwyższonym kapitale 

zakładowym Spółki zostanie objęty przez Powiat Myśliborski i pokryty w całości wkładem 

pieniężnym w wysokości 100.000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby dokonać zmiany treści uzasadnienia do uchwały i wskazanie w nim, że  

otrzymane środki finansowe zostaną przeznaczone na pokrycie kosztów działania nocnej  

i świątecznej opieki zdrowotnej w Szpitalu w Barlinku oraz w Punkcie NiŚOZ w Myśliborzu 

w I półroczu 2022 roku. 

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

Zwróciła uwagę, że są to środki znaczone i powinny być przekazane na konkretny cel zgodnie 

z wcześniejszymi uzgodnieniami. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że decyzja o przekazaniu środków dotyczyła 200 000,00 zł dla Barlinka  

i Myśliborza oraz 100 000,00 zł dla Dębna. Dlaczego wskazane w uchwale środki finansowe 

są o połowę mniejsze? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wyjaśniła, że kontrakty dotyczące nocnej i świątecznej opieki medycznej są do czerwca br. 

Druga transza nastąpi w II półroczu 2022r. po podpisaniu kolejnego aneksu na realizację 

świadczeń. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał Skarbnika Powiatu, skąd zostaną przekazane środki finansowe, czy będą to środki  

z puli dedykowanej dla szpitali powiatowych pochodzących z wykupu obligacji? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że są to środki zabezpieczone ze źródła przeznaczonego dla szpitali powiatowych.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, ile środków pozostanie po przekazaniu kwoty 300 000,00 zł dla szpitali 

powiatowych? 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że pozostanie kwota 4,5 mln zł. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, ile środków było pierwotnie zabezpieczonych w tej puli? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że 12 mln zł. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o dokonaniu zmiany treści uzasadnienia i zaakceptował 

zmieniony projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością, na podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów  

w podwyższonym kapitale. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, na podwyższenie jej 

kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością, i objęcie przez Powiat Myśliborski w podwyższonym 

kapitale zakładowym Szpitala udziału o łącznej wartości nominalnej 100złotych. Nowo 

utworzony udział w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki zostanie objęty przez 

Powiat Myśliborski i pokryty w całości wkładem pieniężnym w wysokości 50.000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby dokonać zmiany treści uzasadnienia do uchwały i wskazanie w nim, że 

otrzymane środki finansowe zostaną przeznaczone na pokrycie kosztów działania nocnej  

i świątecznej opieki zdrowotnej w Szpitalu w I półroczu 2022 roku. 

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o dokonaniu zmiany treści uzasadnienia i zaakceptował 

zmieniony projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, na podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz 

objęcia udziałów w podwyższonym kapitale. 
Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektów uchwał Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy skierowania pod obrady sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu następujących projektów uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu: 

 

1)    w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Szpital Barlinek 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, na podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz 

objęcia udziałów w podwyższonym kapitale. 

2)    w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Szpital  

w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, na 

podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 247/818/2022 z dnia 28 lutego 2022 roku w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 21.02.2022r. znak 

DP.0633.10.2022.DT o dokonanie zmian w planie wydatków w rozdziale 60014 w kwocie 

800,00 zł z przeznaczeniem na dokonanie zapłaty za zużycie energii elektrycznej na przejściu 

aktywnym w pasie drogi powiatowej nr 2161Z ul. Celna w Myśliborzu. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego wniosku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego 

budżetu, zmiany w budżecie i w planie  finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2022 rok oraz zmiany planu  finansowego zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że zmian dokonuje się na podstawie: 
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1) zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Decyzją Nr 51/2022  

z dnia 21 lutego 2022 roku o zwiększeniu planu dotacji w dziale 754 – Bezpieczeństwo 

publiczne i ochrona przeciwpożarowa, rozdziale 75411 – Komendy powiatowe Państwowej 

Straży Pożarnej, §2110 – 203.500 zł z przeznaczenie, na sfinansowanie podwyższonych 

dodatków w stopniu od 1 stycznia na 5 miesięcy dla funkcjonariuszy Komend Powiatowych. 

2) decyzji Zarządu Powiatu w Myśliborzu o zabezpieczeniu kwoty 35.670 zł w rozdziale 

85195 – Pozostała działalność w związku z koniecznością wyłonienia wykonawcy na 

realizację zadania pn. „Określenie wartości rynkowej pakietu mniejszościowego udziałów 

należących do Powiatu Myśliborskiego w Spółce Szpital Barlinek Sp. z o.o. metodą 

skorygowanych aktywów netto”. Powyższe zabezpiecza się z rezerwy ogólnej.  

3) decyzji Zarządu Powiatu w Myśliborzu o przeniesieniu planu wydatków w kwocie 

350.000 zł pomiędzy jednostkami w rozdziale 85411 – Domy wczasów dziecięcych na 

realizację zadania pn. „Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu – I 

etap”.   

 

Zaproponowała ujęcie w uchwale dodatkowego wniosku Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 

21.02.2022r. znak DP.0633.10.2022.DT o dokonanie zmian w planie wydatków w rozdziale 

60014 w kwocie 800,00 zł 

 

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na uwzględnienie w projekcie uchwały dodatkowego wniosku 

Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 21.02.2022r. znak DP.0633.10.2022.DT o dokonanie 

zmian w planie wydatków w rozdziale 60014 w kwocie 800,00 zł oraz podjął uchwalę Nr 

247/819/2022 z dnia 28 lutego 2022 roku w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego 

budżetu, zmiany w budżecie i w planie  finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2022 rok oraz zmiany planu  finansowego zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2022 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Kolejno: 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poruszył temat dotyczący zakupu samochodu na potrzeby Wydziału Dróg Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformowała, o wykonaniu wstępnego rozeznania rynku. Kwota środków finansowych na 

zakup auta spełniającego potrzeby wydziału to 180 000,00 zł brutto. Zabezpieczone środki to 

kwota 120 000,00 zł, zatem brakująca kwota to 60 000,00 zł. 

Zwrócił uwagę, że zapytania na zakup auta używanego zakończyły się niepowodzeniem. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę, że należy zakupić nowy samochodów. Zauważył, że w wyniku podjętej dziś 

decyzji udało się zaoszczędzić kwotę 15 000,00 zł, która może być przekazana na zakup 

samochodu dla Wydziału Dróg. Zawnioskował o zabezpieczenie dodatkowych środków 

finansowych w kwocie 60 000,00 zł z przeznaczeniem na zakup nowego samochodu na 

potrzeby Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii związanej z zamówieniem nowego samochodu i przeprowadzeniem 

postępowania w przedmiotowej sprawie. Wskazał na możliwość kontynuacji poszukiwania 

ofert samochodów używanych.  

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych  

w kwocie 60 000,00 zł z przeznaczeniem na zakup nowego samochodu na potrzeby Wydziału 

Dróg Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował rozpatrzenie sprawy dotyczącej informacji Naczelnika Wydziału Edukacji  

i Rozwoju o możliwości uczestnictwa w projekcie „Lokalny Animator Sportu” w ramach 

Programu „Sport Wszystkich Dzieci" w 2022 roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazała, że projekt dotyczy 

animatorów sportu na boiskach Orlik. Poinformowała, że w ubiegłym roku program nie był 

realizowany. W budżecie placówek nie ma zabezpieczonych środków finansowych na ten cel. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że środki finansowe jakie należałoby przeznaczyć z budżetu Powiatu dla 

trzech Orlików to ponad 100 000,00 zł.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Złożyła wniosek o odstąpienie od uczestnictwa w przedmiotowy projekcie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odstąpieniu od uczestnictwa w projekcie "Lokalny 

Animator Sportu" w ramach Programu "Sport Wszystkich Dzieci" w 2022 roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Podpisanie umowy na wykonanie zadania pn: „Modernizacja wysokościowej 

szczegółowej osnowy geodezyjnej na  terenie Powiatu Myśliborskiego – realizacja 

projektu technicznego w celu jej zagęszczenia oraz dostosowania do wymogów 

rozporządzenia w sprawie osnów geodezyjnych, grawimetrycznych i magnetycznych  

w zakresie wykonania pomiaru i wyrównania osnowy geodezyjnej”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 



11 
 

 

Ad. 14 

Zawarcie porozumienia z PGKiM Sp. z o.o. z siedzibą w Myśliborzu w sprawie 

określenia zasad rozliczania poboru energii elektrycznej przez Powiat w związku  

z realizacją zadania pn. „Budowa instalacji oświetlenia dla pieszych wraz  

z oznakowaniem aktywnym na ulicy Celnej w Myśliborzu”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Przekazał, że Powiat Myśliborski zrealizował zadanie pn. 

„Budowa instalacji oświetlenia dla pieszych wraz z oznakowaniem aktywnym na ulicy Celnej  

w Myśliborzu”. Zgodnie z zatwierdzonym projektem budowlanym infrastruktura oświetlenia 

przejścia dla pieszych jest zasilana z szafki zasilającej umiejscowionej na terenie cmentarza 

komunalnego, którego zarządcą jest PGKiM Sp. z o.o. W celu rozliczenia kosztów poboru 

energii elektrycznej został zamontowany odrębny podlicznik umożliwiający prawidłowe 

rozliczanie energii elektrycznej przeznaczonej na zasilanie instalacji oświetleniowej. 

Niniejsze porozumienie reguluje sposób obciążania Powiatu z tytułu poboru energii 

elektrycznej. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wniosła uwagi do treści porozumienia. Zwróciła uwagę na zapisy dotyczące pokrywania 

kosztów za rozruch i eksploatacje energii elektrycznej. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił wyjaśnienia dotyczące przedmiotowych kosztów. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 15 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy o przejęcie zobowiązań gwarancji i rękojmi. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że sprawa dotyczy 

budowy przyłącza gazowego Firma budująca drogę przekazuje dla wykonawcy prawo do 

gwarancji i rękojmi za szkody, które mogłyby być ewentualnie wykonane w pasie drogowym. 

Wartość zabezpieczenia ustalona jest w kwocie 60 000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy będą pobierane dochody z tytułu zajęcia pasa drogowego? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że tak. 

 

Więcej pytań i uwag nie głoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii do wniosku o wydanie decyzji o realizacji 

inwestycji drogowej. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że firma „Profil TM” 

Biuro Projektowo Usługowe z siedzibą w  Gorzowie Wlkp., działając z upoważnienia Gminy 

Barlinek wystąpiła, zgodnie o wyrażenie opinii poprzedzającej złożenie wniosku o wydanie 

decyzji o realizacji inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa ulicy Lipowej w Barlinku (od ul. 

Szpitalnej do ul. Strzeleckiej)”. Inwestorem w/w zadania jest Gmina Barlinek. 

Przedmiotem zadania jest przebudowa ulicy Lipowej w Barlinku, w ramach której nastąpi 

poszerzenie jezdni do szerokości 5,5 m, budowa zatok postojowych, przebudowa 

skrzyżowania z ulicami Strzelecką i Papugi, przebudowa zjazdów do posesji i ciągów 

pieszych. Równolegle wybudowana zostanie sieć kanalizacji deszczowej (z odprowadzeniem 

wód opadowych do rzeki Młynówka) oraz usunięta zostanie kolizja z siecią 

elektroenergetyczną. Przedmiotowa droga powiązana jest z drogami gminnymi tj. z ulicą 

Szpitalną oraz Papugi, ponadto łączy się bezpośrednio z ulicą Strzelecką będącą drogą 

wojewódzką nr 156. Droga nie jest bezpośrednio powiązana z żadną drogą powiatową. 

Realizowana inwestycja pozostaje bez wpływu na ruch pojazdów odbywający się po drogach 

powiatowych. Przedłożony do zaopiniowania wniosek jest kompletny, a koncepcja mieści się  

w granicach przewidzianych przez obowiązujące przepisy. Proponuje się pozytywne 

zaopiniowanie wniosku o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej. 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 247/820/2022 z dnia 28 lutego 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii do wniosku o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 17 

Udzielenie pełnomocnictwa do występowania w imieniu Powiatu Myśliborskiego  

w sprawach dotyczących wszelkich uzgodnień, warunków technicznych oraz uzyskania 

niezbędnych decyzji o pozwoleniu na budowę, decyzji o zezwoleniu na realizację 

inwestycji drogowej lub uzyskaniu zaświadczenia o braku sprzeciwu do zgłoszenia robót 

nie wymagających pozwolenia na budowę oraz odbioru decyzji dla zadania 

inwestycyjnego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Przekazał, że dotyczy on udzielenia Pani Justynie 

Roman oraz Panu Marcinowi Jurewiczowi, reprezentującym firmę Drogowa Pracownia 

Projektowa „A3” – Justyna Roman z siedzibą w Tanowie pełnomocnictwa do występowania 

w imieniu Powiatu Myśliborskiego w sprawach dotyczących wszelkich uzgodnień, warunków 

technicznych oraz uzyskania niezbędnych decyzji o pozwoleniu na budowę, decyzji  

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej lub uzyskaniu zaświadczenia o braku 
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sprzeciwu do zgłoszenia robót nie wymagających pozwolenia na budowę oraz odbioru decyzji 

dla następujących zadań inwestycyjnych pn.: 

1. „Budowa ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z na odcinku 

Myślibórz-Klicko”. 

2. „Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2119Z w m. Pszczelnik”. 

3. „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z w m. Ławy wraz z budową zatoki 

postojowej przy cmentarzu”. 

4. „Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2117Z prowadzącego do miejscowości 

Myśliborzyce”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 247/821/2022 z dnia 28 lutego 2022 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 18 

Zajecie stanowiska w sprawie rozwiązania umów o świadczenie usług 

telekomunikacyjnych w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że w związku z Uchwałą Rady Powiatu nr 

XLV/306/2022 z dnia 21 lutego 2022 roku  w sprawie zamiaru likwidacji Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego w Renicach oraz wchodzącej w jego skład Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w Renicach i Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej w Renicach, zachodzi 

konieczność rozwiązania zawartych przez Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy w Renicach 

umów o świadczenie usług telekomunikacyjnych.  

W poprzednich latach  Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy w Renicach zawarł 8 umów  

o świadczenie usług telekomunikacyjnych. Z dniem 8 marca br. upływa okres obowiązywania 

dwóch umów. Okres obowiązywania pozostałych umów upływa z końcem 2022r. oraz  

w styczniu i sierpniu 2023r.  

W przypadku rozwiązania w/w umów koniecznym będzie zapłacenie kar umownych  

w wysokości 3 170,69 zł.W przypadku przeniesienia numerów na inne jednostki 

organizacyjne Powiatu Myśliborskiego koszt utrzymania wynosił będzie 4 710,90 zł. 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o rozwiązanie pozostałych umów jakie są zawarte przez jednostkę? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że prowadzone są działania w tej sprawie. Część umów została już 

wypowiedziana. Umowy, które mogły być wypowiedziane zostały rozwiązane. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała, kiedy zbyły zawarte przedmiotowe umowy. 
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Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że są to stare umowy, które były cyklicznie odnawiane.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała, kiedy można było rozwiązać umowy bez ponoszenia kar umownych? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że w roku 2020. Podała wyjaśnienia dotyczące terminów zakończenia ww. 

umów. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała, czy negocjowano z firmami rozwiązania przedmiotowych umów. Poprosiła  

o przeprowadzenie rozmów w przedmiotowej sprawie. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przekazała, że takie rozmowy zostaną przeprowadzone. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Również wskazał, na konieczność przeprowadzenia rozmów z dostawcą usług w zakresie 

rozwiązania przedmiotowych umów w odniesieniu do dotychczasowe współpracy jaka jest 

realizowana przez jednostki powiatowe. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na rozwiązanie umów o świadczenie usług 

telekomunikacyjnych w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 19 

Wyrażenie zgody na przeprowadzenie drugiego pisemnego przetargu publicznego na 

sprzedaż samochodu osobowego marki Mercedes Benz Vito o numerze rejestracyjnym, 

ZMY60LK. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 23do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła sprawę. Przekazała, że dnia 07.02.2022r została podjęta uchwała Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu nr 243/811/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż samochodu 

osobowego marki Mercedes Vito w trybie pisemnego przetargu publicznego.  

Cena wywoławcza pojazdu wynosiła 1800,00 złotych. W wyznaczonym terminie nie została 

złożona żadna oferta na zakup pojazdu, w związku tym proponuje się przeprowadzenie 

drugiego pisemnego przetargu publicznego na sprzedaż wyżej wymienionego pojazdu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przeprowadzenie drugiego pisemnego przetargu 

publicznego na sprzedaż samochodu osobowego marki Mercedes Benz Vito o numerze 

rejestracyjnym, ZMY60LK podejmując uchwałę Nr 247/822/2022 z dnia 28 lutego 2022 
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roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż samochodu osobowego marki Mercedes 

Benz  Vito o numerze rejestracyjnym ZMY60LK w trybie drugiego pisemnego przetargu 

publicznego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 20 

Wyrażenie zgody na sprzedaż samochodu osobowego marki Renault Trafic o numerze 

rejestracyjnym ZMY 99LN w trybie pisemnego przetargu publicznego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr24do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że samochód osobowy marki Renault Trafic nr rejestracyjny ZMY99LN, rok 

produkcji 2007r., którego właścicielem i użytkownikiem jest Regionalna Placówka 

Opiekuńczo-Terapeutyczna w Dębnie użytkowany był do dnia 06.10.2021r. do przewozu 

osób.   

Ze względu na zły stan techniczny zasadnym będzie sprzedaż samochodu w trybie pisemnego 

przetargu publicznego. 

Wartość brutto pojazdu na dzień 10.12.2021r. wynosi 4000,00 zł brutto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na sprzedaż samochodu osobowego marki Renault Trafic  

o numerze rejestracyjnym ZMY 99LN w trybie pisemnego przetargu publicznego 

podejmując uchwałę Nr 247/823/2022 z dnia 28 lutego 2022 roku w sprawie  wyrażenia 

zgody na sprzedaż samochodu osobowego marki Renault Trafic o numerze rejestracyjnym 

ZMY99LN. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 21 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. „Wykonanie budowlanych 

przeglądów okresowych zarządzanych przez Zamawiającego”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 25 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  Najkorzystniejszą ofertę złożył 

Pan Mariusz Borysewicz prowadzący działalność gospodarczą pod nazwą Usługi 

Ogólnobudowlane BOMA w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 22 

Informacja o zawarciu umowy użyczenia nieruchomości gruntowej zabudowanej, 

znajdującej się na terenie Domu Wczasów Dziecięcych przy ul. Marcinkowskiego 10, tj. 

garażu o łącznej powierzchni 19,53 m2 w celu przechowywania pojazdu mechanicznego 
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dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu na okres od dnia 

01.03.2022r. do dnia 31.12.2022r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 26 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przekazała, że Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu Pani 

Magdalena Zynda-Lis zwróciła się z prośbą do Dyrektora Zespołu Szkól im. Noblistów 

Polskich z prośbą o użyczenie garażu nr 2 na czas określony tj. od dnia 01.03.2022r. do dnia 

31.12.2022r. Wniosek został pozytywnie zaopiniowany przez Dyrektora Zespołu Szkól im. 

Noblistów Polskich w Myśliborzu.   

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że samochody są użytkowane przez Regionalne Centrum Kryzysowe, 

zapytała, czy najem garaży może zostać zrealizowany odpłatnie  w ramach realizowanego 

projektu? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że jednostka nie posiada środków z projektu na ten cel. Zwróciła uwagę na 

dużą ilość wydatków i brak możliwości wygospodarowania środków na ten cel. Przedstawiła 

informacje na temat kosztów związanych z eksploatacją i utrzymaniem aut. Poruszyła temat 

działań jednostki w zakresie dojazdu i udzielenia pomocy rodzinom przybywającym  

z Ukrainy. Przedstawiła informacje na temat garaży jakie zostaną udostępnione.  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 23 

Informacja o zawarciu umowy użyczenia nieruchomości gruntowej zabudowanej, 

znajdującej się na terenie Zespołu Szkól im. Noblistów Polskich w Myśliborzu przy  

ul. Za Bramką 8, tj. garażu o łącznej powierzchni 16,22 m2 w celu przechowywania 

pojazdu mechanicznego dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu na 

okres od dnia 01.03.2022r. do dnia 31.12.2022r.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 27 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przekazała, że Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu Pani 

Magdalena Zynda-Lis zwróciła się z prośbą do Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych  

z prośbą o użyczenie garażu nr 1 na czas określony tj. od dnia 01.03.2022r. do dnia 

31.12.2022r. Wniosek został pozytywnie zaopiniowany przez Dyrektora Domu Wczasów 

Dziecięcych w Myśliborzu.   

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 24 

Sprawy różne: 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła temat dotyczący działań wojennych na Ukrainie. Poinformowała o złożeniu przez 

nią wniosku w sprawie wskazania powiatowych placówek jako miejsc przyjęcia uchodźców. 

Proponuje, aby były to budynki Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach oraz 

Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 28 do protokołu). 

Odniosła się do kwestii związanej z pomocą i wolontariatem mieszkańców Powiatu 

Myśliborskiego przy przyjęciu osób przybywających z Ukrainy. 

Zaapelowała, aby Powiat Myśliborski i Radni Powiatowi byli otwarci na krzywdę ludzką  

i udzielenie konkretnych działań pomocowych. 

Należy pokazać, że możemy przyjąć uchodźców do miejsc, które są niezagospodarowane,  

a są utrzymywane przez powiat. 

Przedstawiła argumentację dotyczącą wskazania budynków ujętych w złożonym wniosku. 

Zwróciła uwagę na pomoc jaka jest udzielana przez gminy.  

Poprosiła o podjęcie działań pomocowych przez szkoły powiatowe. Poprosiła, aby placówki 

przekazywały informacje o zakresie udzielnej pomocy i numerach kontaktowych. 

Zwróciła uwagę, że należy być przygotowanym, że w szkołach podstawowych  

i ponadpodstawowych będą pojawiały się dzieci narodowości ukraińskiej. Poprosiła, aby 

informacje na temat udzielanej pomocy zostały umieszczone na stronach internetowych 

Starostwa Powiatowego oraz jednostek organizacyjnych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował o odbytym spotkaniu z Wojewodą Zachodniopomorskim w sprawie 

uchodźców. Przekazał, że jest on koordynatorem przyjazdu uchodźców na teren 

Województwa Zachodniopomorskiego i jego powiatów. Przedstawił informacje na temat 

zasad przyjazdu i przyjęcia uchodźców. Poinformował, że odpłatność za pobyt rodzin 

przybywających z Ukrainy będzie pokrywana przez Państwo. Przekazał, że Powiat 

Myśliborski wskazał nieruchomość w Rowie jako miejsce przyjęcia uchodźców. 

Poruszył kwestię przekazania jednego z budynków w m. Rów dla Gminy Myślibórz w którym 

zostaną przyjęci uchodźcy. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła, aby Powiat Myśliborski opracował strategię działań pomocowych.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że koordynuje wspólnie z pracownikami działania w tej sprawie. Zwrócił uwagę na 

zaplanowane spotkania. Poruszył kwestię wskazania miejsc, gdzie jest możliwość przyjęcia 

uchodźców. Przekazał, że jest to kompleks budynków w m. Rów, pomieszczenia w budynku 

ZSiPO w Barlinku, miejsca w Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu oraz budynek 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zgodziła, się z tym, że należy zsynchronizować działania na poziomie powiatu. Przekazała, 

że bardzo mądrze zostały wskazane budynki w m. Rów dla przyjęcia uchodźców. Jest to 
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kompleks posiadający podstawową infrastrukturę. Przekazała, że zostanie zorganizowane 

spotkanie z dyrektorami szkół i placówek oświatowych w kwestii udzielenia pomocy. 

Poprosiła o bieżące przekazywanie informacji dla Członków Zarządu w temacie związanym  

z przyjęciem uchodźców. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Poruszył temat związany z odbywającymi się konferencjami Wojewody 

Zachodniopomorskiego i informacji jakie są przekazywane. 

Podał informacje na temat ustaleń związanych z przyjęciem uchodźców. Poruszył temat 

rejestracji osób przybywających z Ukrainy w punktach recepcyjnych. Odniósł się do ustaleń 

związanych z wyznaczeniem budynków w m. Rów jako miejsce pobytu uchodźców. 

Przekazał, ze z uzyskanych na konferencji informacji wynika, że przygotowywana jest spec 

ustawa, która będzie regulowała finansowanie miejsc, gdzie będą przebywali uchodźcy.  

Przedstawił informacje na temat działań Regionalnego Centrum Kryzysowego w Myśliborzu 

związanych z udzieleniem pomocy dla obywateli Ukrainy. 

Zwrócił uwagę na problemy i liczne zapytania związane z udzieleniem pomocy uchodźcom.  

Zwrócił uwagę na konieczność zorganizowania spotkania w tej sprawie z kierownikami 

jednostek organizacyjnych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do informacji jakie są przekazywane. Przekazał, że spotkanie w tej sprawie 

zostanie zorganizowane. Zwrócił uwagę, że działania powinny być skoordynowane  

z zaleceniami Wojewody Zachodniopomorskiego.  

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 25 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 10:05 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu:…………………………… 

 

 


